
 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     

  

Pellavan päiväkoti     
  

Kokous 25.3.2025 klo 9:00-09:45, Teams 
     

Osallistujat, kutsuttu/paikalla: 

      
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  
Tuula Ahtonen, varhaiskasvatusyksikön johtaja  

Mari Vilkman, varhaiskasvatusyksikön varajohtaja  

Pauliina Kärkkäinen, henkilöstön edustaja  

Piia Tähtinen, henkilöstön edustaja  

Sini Viitala, vt. varhaiskasvatuspäällikkö  
Mia Mountraki, työsuojeluvaltuutettu  

Anne Lindfors, työterveyshoitaja   
Kirsi Karttunen, laitoshuoltaja 
Heidi-Elina Mantere, puhtauspalvelupäällikkö 

Pia Gummerus, terveystarkastaja  

Timo Lehtimaa, huoltajien edustaja  

Sofia Moilanen, huoltajien edustaja  
Inka Kauppinen, huoltajien edustaja  

  
     

Muistio  

   
1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat  

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  
  

2. Oireilijoiden määrän kartoitus  
  

a. Työterveyshuolto  
Vuonna 2025 ei ilmoituksia.  

  

b. Esihenkilön tieto  
Sairastelukierrettä lapsilla ja aikuisilla. Henkilökunnalla on paljon 
poskiontelotulehduksia.  
 
Liikkeellä influenssaa, mahatautia yms. Katupölykausi on päällä 
pahimmillaan. 

  



 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
  

a. Tutkimukset  
Alkuvuonna tehdyissä välipohjien kosteusmittauksissa ei havaittu 
poikkeavaa, eikä tuloksilla ole näin vaikutusta korjaussuunnitteluun. 
 

b. Muut toimenpiteet 
Ei uusia toimenpiteitä. 
 

c. Käyttäjät - toiminnan järjestely  
Vuodenvaihteessa aloittanut uusi lapsiryhmä ja kaikki tilat ovat käytössä.  
 

Esiopetus toimii myös Pellavassa, siirtyy väistön ajaksi Riihikallion koululle 
ja väistön jälkeen jatkaa Riihikalliossa. Väistön jälkeen Pellavassa jatkaa 10 
varhaiskasvatusryhmää (12 tällä hetkellä). Avoin varhaiskasvatus Pikku-
Pellava jatkaa nykyisissä tiloissa (Riihikallion palvelukeskus). 

  

4. Uudet toimenpiteet  
Lattiapinnoitteiden korjaukset aloitetaan syksyllä 2025. Tarkoitus korvata 
nykyiset lattiapinnoitteet polyuretaanipinnoitteella (mm. Roinilan päiväkoti, 
Tuusulanjärven koulu). Esiteltiin luonnosvaiheen suunnitelmista korjauslaajuutta. 

 
5. Viestintä  

Huoltajailta 27.3. Keskustellaan väistön aikataulusta ja käytännöistä sekä 
Pellavan tulevista korjauksista. Kirjallinen tiedote väistön käytännöistä 
huoltajaillan jälkeen. Ei tarvetta sisäilmatiedottamiselle.  
 
Päätettiin, ettei keväällä pidetä enää sisäilmatyöryhmän kokousta. Väistötila-
asiat keskustellaan toisessa foorumissa ja sisäilmatyöryhmiä jatketaan 
uudestaan syksyllä. 
   

6. Muut asiat   
Kalusteiden muuttosiivoukseksi riittää nihkeäpyyhintä ja imurointi. Verhot 
kuuluvat käyttäjille. Tilapalvelut huolehtivat kiintokalusteet pois korjaustöiden 
alta. 
  

7. Seuraavan kokouksen sopiminen  
Tiistai 2.9.2025 klo 9:00-9:45 
 
Kokouksessa päätettiin pitää seuraava Sisäilmatyöryhmän kokous syyskuussa, 
kun väistö Mikkolan koulun tiloissa on alkanut. Kokouksia tullaan jatkamaan 
myös väistön ajan ja niissä tullaan keskustelemaan Mikkolan tilojen 
toimivuudesta ja Pellavan korjausten etenemisestä. Loppukevät käydään läpi 
väistöön liittyviä asioita muissa työryhmissä. 
  

Puheenjohtaja päätti kokouksen 09:43 

 


